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Päevakorra kinnitamine 
 

Hoolekogu otsus: päevakord kinnitatud. 
 

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe  valimine 

Hoolekogu esimeheks seati üles kandidaat Tarmo Pilv 

Otsustati ühehäälselt: hoolekogu esimees 2023/2024 õa on Tarmo Pilv 

 

Hoolekogu aseesimeheks seati üles kandidaat Triin Kalda 

Otsustati ühehäälselt: hoolekogu aseesimees 2023/2024 õa on Triin Kalda 

 

2. Hoolekogu protokollija valimine 

Seati üles kandidaat Leana Pauskar 
Otsustati ühehäälselt: hoolekogu protokollija 2023/2024 õa on Leana Pauskar 
 

 

3. Hoolekogu töö kavandamine 

 

Arutati hoolekogu kalenderplaani: kui palju koosolekuid, millal koosolekud toimuvad.  

Hoolekogu liikmete meiliaadressid lisatakse kooli kodulehele. 

Tehti ettepanek, et hoolekogul võiks olla asendusliige Mait Mändmets, kes asendab hoolekogu 
koosolekul puuduvat liiget. Hoolekogu esimees teeb vastava sisulise ettepaneku haldajale. 

Lepiti kokku, et järgmine hoolekogu koosolek toimub jaanuaris, peale Haridus ja 

Teadusministeeriumi haldusjärelevalve kokkuvõtet. 



Määrati komisjonid, kus hoolekogu esindajad osalevad: õpetajate värbamise komisjonis jätkab 
hoolekogu liige Maarja Raud, stipendiumite määramise komisjonis on hoolekogu esindajaks Triin 

Kalda.  

Direktor tegi ettepaneku, et hoolekogu osaleb ka õpilastele mõeldud ürituste korraldamisel ning 
pakub välja ideid, kuna hetkel puudub koolil huvijuht.  

 

4. Ülevaade kooli tegevusest 
 

Direktor Maire Murumaa  andis ülevaate kooli tegevusest:  

1) õpilaste arvust 
2) õpilasüritustest 
3) personalivajadustest 

4) huvialaringidest 

5) eelkoolist 

6) I trimestri õpitulemustest 

Õppejuht  Ülvi Kann  andis ülevaate kooli õppekavade arendamisest. 

 

5. Saabunud küsimuste arutelu 

1. Õppekavade uuendamine ja kujundav hindamine 

2. Õpetajate koolitused ja digipädevus 

3. Õpetajate toetamine, tunnivaatlused 

4. Tugisüsteemi täiendamine 

5. Kogukonnaga koostöö 

6. Vanematekogu moodustamine 

7. Kooli kodulehe uuendamine, sotsiaalmeedia, töökuulutuste atraktiivsus 

8. Videovalve 

9. Korrapidaja õpetaja, WC toimuva kontrollimine 

10. Koostöö piirkonnapolitseiga 

11. Kiusamine koolis 

12. Üritused ja huvijuht 

6. Jooksvad küsimused 

Vaadati ja arutleti lapsevanema poolt saadetud küsimuste osas: 

1. Kehalise kasvatuse tundide toimumine siseruumides, kuigi õues on kena talveilm ja lapsed 

sooviksid õues liikuda 

2. Arenguvestluste mitte toimumine mõnes klassis 

3. Veipimine kooliruumides 

4. Liikuluskorralduse muudatus 

5. Ümbervastamine 

 

Tarmo Pilv       Leana Pauskar 

koosoleku juhataja      koosoleku protokollija 
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